



July 15, 2022

CBSA Trade Compliance Verification Priorities July 2022

Dear Valued Customer,

Canada Border Services Agency (CBSA) has released the July 2022 Trade Compliance Verification priorities.

There are currently no verification priorities under Origin. Tariff verification priorities are:

Spent fowl - Harmonized System Number(s): Headings 02.07, 16.01 and 16.02
LED lamps - Harmonized System Number(s): Heading 85.39
Furniture for non-domestic purposes - Harmonized System Number(s): Headings 94.01 and 94.03
Batteries - Harmonized System Number(s): Heading 85.06
Footwear (\$30 or more per pair) - Harmonized System Number(s): Heading 64.03
Parts of lamps - Harmonized System Number(s): Heading 94.05
Pasta - Harmonized System Number(s): Heading 19.02
Cell phone cases - Harmonized System Number(s): Headings 39.26, 42.02 and 85.17
Pickled vegetables - Harmonized System Number(s): Heading 20.01
Gloves - Harmonized System Number(s): Headings 39.26 and 42.03
Bags - Harmonized System Number(s): Heading 42.02
Other mountings and fittings, suitable for furniture - Harmonized System Number(s): Heading 83.02
Air heaters and hot air distributors - Harmonized System Number(s): Heading 73.22
Flashlights and miners' safety lamps - Harmonized System Number(s): Heading 85.13
Parts of machines and mechanical appliances - Harmonized System Number(s): Heading 84.79
Other chemical products - Harmonized System Number(s): Heading 38.24
Bicycle Parts - Harmonized System Number(s): Heading 87.14
Parts for use with machinery of Chapter 84 - Harmonized System Number(s): Heading 84.31
Indicator panels and light-emitting diodes (LED) - Harmonized System Number(s): Heading 85.31 and 84.41

Valuation priorities are:

Apparel - Harmonized System Number(s): Chapters 61 and 62, with an emphasis on assists
Footwear - Harmonized System Number(s): Chapter 64, with an emphasis on freight and service fee additions

Clients who import any of the goods on this list should be aware so that they can be prepared for when CBSA comes calling. For any questions regarding this list, CBSA can be contacted at: cbsa.trci-erecio.asfc@cbsa-asfc.gc.ca
<https://www.cbsa-asfc.gc.ca/import/verification/menu-eng.html>

Reprinted with the permission of the CSCB (Canadian Society of Customs Brokers)

Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact your C.H. Robinson commercial representative for further information.

Sincerely,
C.H. Robinson



Avis aux clients

15 juillet 2022

ASFC : Vérifications de l'observation commerciale : Juillet 2022

Cher client,

L'Agence des services frontaliers du Canada (ASFC) a publié les priorités de vérification de l'observation commerciale de juillet 2022.

Il n'y a actuellement aucune priorité de vérification sous Origine. Les priorités de vérification tarifaire sont :

Volaille de réforme (2e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Positions 02.07, 16.01 et 16.02
Lampes et tubes à DEL Numéro du Système harmonisé : Position 85.39
Meubles pour usages non-domestiques (4e ronde) – nouveau #(s) du Système harmonisé : Positions 94.01 et 94.03
Batteries (4e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 85.06
Chaussures d'une valeur de 30 \$ ou plus la paire (4e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 64.03
Parties d'appareils d'éclairage (4e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 94.05
Pâtes alimentaires (3e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 19.02
Étuis pour téléphones cellulaires (3e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Positions 39.26, 42.02 et 85.17
Marinades (5e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 20.01
Gants (2e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Positions 39.26 et 42.03
Sacs (2e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 42.02
Autres garnitures et ferrures pour meubles (2e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 83.02
Générateurs et distributeurs d'air chaud (2e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 73.22
Lampes de poche et lampes de sûreté pour mineurs (2e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 85.13
Parties de machines et appareils mécaniques Numéro(s) du Système harmonisé : Position 84.79
Autres produits chimiques Numéro(s) du Système harmonisé : Position 38.24
Parties de bicyclettes (3e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 87.14
Parties destinées à des machines du Chapitre 84 (3e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Position 84.31
Panneaux indicateurs et DEL – nouveau Numéro(s) du Système harmonisé : Position 85.31 et 85.41

Établissement de la valeur :

Vêtements (4e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Chapitres 61 et 62
Chaussures (2e ronde) Numéro(s) du Système harmonisé : Chapitres 64

Les clients qui importent l'une des marchandises figurant sur cette liste doivent être informés afin qu'ils puissent se préparer à l'arrivée de l'ASFC. Pour toute question concernant cette liste, l'ASFC peut être contactée à : cbsa.trci-erecio.asfc@cbsa-asfc.gc.ca <https://www.cbsa-asfc.gc.ca/import/verification/menu-fra.html>

Reproduit avec la permission de la SCCD (Société canadienne des courtiers en douane)

Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec votre représentant commercial C.H. Robinson pour en savoir plus.

Cordialement,

C.H. Robinson

Nos renseignements sont compilés à partir d'un certain nombre de sources qui, à notre connaissance, sont exactes. Notre entreprise vise toujours à présenter des renseignements exacts. C.H. Robinson décline toute responsabilité quant aux renseignements publiés dans le présent document.